New York Post 纽约邮报

Alexa.LUXE LIVING Alexa, 奢华生活

The 20 biggest power players in New York City real estate

纽约市房地产市场的 20 位重量级玩家

WE BUIID THIS CITY THE MOST IMPORTANT ARCHITECTS, DEVELOPERS & DESIGNERS REINVENTING REAL ESTATE IN GOTHAM RIGHT NOW

我们在建造这座城市 那些彻底改变"哥谭"(GOTHAM,即纽约)房地产的最重量级的建筑师、开 发商和设计师

SOO K. CHAN, 53 Founding principal and design director, SCDA Architects

SOO K. CHAN, 53 岁 SCDA 建筑设计事务所创始人和设计总监

The rare high-profile architect who's also a developer

- as well as landscape, interior and product designer

 the Singapore-born, Yale-educated Chan works around the world, building a resort in Bali, creating an installation for the Venice Biennale, teaching at Syracuse and designing a luxury residential tower in Kuala Lumpur.

为数不多身兼开发商的著名建筑师

- 同时还是景观、室内和产品设计师

- Chan 先生来自新加坡,毕业于耶鲁大学。他在全球各地工作:在巴厘岛建造度假酒店,在威尼斯双年展上制作展示装置,在雪城大学任教,在吉隆坡设计豪华高层住宅。

He's won awards from the likes of the Royal Institute of British Architects and had his work published in such illustrious outlets as Architectural Record and the Architectural Review.

Now, as he tells Alexa, he's "bringing a contemporary Asian sensibility to design in New York," making his US debut with West 29th Street's Soori High Line, where 16 of the 31 units have private pools.

"It will be my vision fully realized," Chan says of this building, which he's both designing and co- developing. He's also got 29th Street's 12-unit 515 Highline under way, too, as well as a 38-story residence tower at 118 East 59th Street. - A.S.

Soori High Line Photo: Courtesy of SCDA

他获得过英国皇家建筑师学会(RIBA)所颁发的国际奖项,作品多次在《建筑 实录》和《建筑评论》等著名刊物上发表。

Chan 先生告诉 Alexa,如今他正在将"一种当代的亚洲设计风格带进纽约"。 他将通过位于西 29 街 的 Soori High Line 项目进军纽约。31 间公寓中的 16 间 会配有私人泳池。

"它将把我的愿景完美实现," Chan 这样形容这个建筑。他不仅是这座楼的设计师,也是开发商之一。另外在西 29 街上,他还有一栋拥有 12 间公寓的 515 High Line 公寓楼在建,以及一座位于东 59 街 118 号的 38 层住宅楼。

Soori High Line 照片由 SCDA 提供